

Title (en)

Support for drying laundry

Title (de)

Wäsche-Trocknungsgestell

Title (fr)

Support pour sécher le ligne

Publication

EP 0831163 A2 19980325 (DE)

Application

EP 97115696 A 19970910

Priority

DE 19638030 A 19960918

Abstract (en)

A dryer, of the outdoor, rotary clothes dryer type, has rails (2) to which the washing line is attached by fasteners (7). Each rail has a longitudinal groove (8) with C-shaped cross section. The fasteners comprise strips (7) inserted and clipped into the grooves. Across their lengths, there are recesses (16) accepting the lines. Preferably the incisions have fastening projections for the line. The edges of the recesses are bevelled. Overlapping ends of the strips form an intermediate space to take the line.

Abstract (de)

Ein Wäsche-Trocknungsgestell weist Schienen 2 auf, an denen die Wäscheleine 3 durch Befestigungsmittel gehalten ist. Die Schiene 2 hat eine nach unten zu offene Längsnut 8. Die Befestigungsmittel bestehen für jede Schiene aus mehreren Leisten 7, die in die Längsnut 8 einschiebbar und miteinander verrastbar sind und quer zu ihrer Längserstreckung mit Einschnitten 16 bzw. Zwischenräumen 19 zur Aufnahme der Wäscheleine 3 versehen sind. <IMAGE>

IPC 1-7

D06F 57/04

IPC 8 full level

D06F 57/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

D06F 57/04 (2013.01)

Cited by

CN117687323A; EP2642015A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH GB LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0831163 A2 19980325; EP 0831163 A3 19981118; EP 0831163 B1 20011128; AT E209717 T1 20011215; DE 19638030 A1 19980319;
DE 19638030 B4 20060119

DOCDB simple family (application)

EP 97115696 A 19970910; AT 97115696 T 19970910; DE 19638030 A 19960918